# 2013香港環保卓越計劃 Hong Kong Awards for Environmental Excellence

## 進出口貿易業 Import and Export Trades

# ECOLAB®

### 藝康化工有限公司 **Ecolab Limited**

藝康是全球水、衛生、公眾健康、能源科技和服務 領域的領導者,致力保護與生命息息相關的資源。 我們積極推動環境管理,為客戶提供高效節能的解 決方案及減少營運對環境的影響。

Ecolab is the global leader in water, hygiene and energy technologies and services that protect vital resources. We promote environmental management through providing energy-efficient solutions to customers and reducing environmental impacts during operations.



在產品設計方面,以固體化學製品替代液體製品、從而減少包裝廢料和運 輸成本。

In product design, we reduce packaging waste and transportation cost by replacing liquid chemicals



量及清洗溫度·從而減低對環境的影響和洗衣成本。

We offer "Ensure" Laundry Program to reduce the environmental impact and cost of laundry operations by reducing the amount and temperature of water required to wash linens.



藝康香港公司車隊遵照歐盟四期溫室氣體排放標準。 Ecolab Hong Kong fleet complies with the Euro IV greenhouse gases emission standards.



捐贈清潔及消毒產品給「惜食堂」・以支持其食 物回收及援助計劃。

We donate cleaning and sanitising products to "Food Angel" for supporting its food donation and assistance programme.